
 

 

buidatge de propostes de la 2ª reunió participativa del parc 

del carrilet 

celebrada el dimarts 19 de maig de 2009 al gimnàs del CEIP Carrilet 

desenvolupament de la reunió: 

19h - presentació per part de l’Anna Puigbert i la Loreto Pitarque professores del CEIP Carrilet 
dels Tallers que s’estan realitzant des de l’escola i que estan inclosos en el procés participatiu 
del Parc del Carrilet. 

19:20h - presentació de l’avant-projecte del parc del Carrilet a càrrec d’en Josep Mª Birulés i la 
Pià Romans, de BCR arquitectes. 

20h - valoració del grau de satisfacció dels/les assistents amb l’avant - projecte 

resultats de la votació: 
Grau de satisfacció amb l’avant projecte: 
0% satisfets - 
20% satisfets - 
40% satisfets - 
60% satisfets 19 assistents 
80% satisfets 9 assistents 
100% satisfets - 

 Unes 15 persones no varen votar. 

20:15 -  Què faria falta perquè n’estés més satisfet? 

aportacions: 

- Definir on fan les seves necessitats els gossos 
- Que el carrer central fos decididament per al transit rodat 
- Reivindicació de la masia com a centre cívic (i oficina del pla de barris,...) Llogueu-la 
- Perquè el parc no es diu Parc de La Sauleda? 
- Menys paviment dur. La major quantitat de terra o gespa possible. 
- Jocs d’aigua per a la mainada 
- WC 
- Espais per animals 
- Posar WiFi a la zona de trobada del parc 

 

 

 



 

 

20:30h Taules de treball 

taula de treball 1: part superior del parc 
GRUP 1 

- des dels antics propietaris demanen localitzar pous existents per regar 

- demanen que el parc tingui poques flors,... que requereixin cura 

- posar arbres que no produeixin al·lèrgies com fan pollancres, plataners,... 

- elements per exercicis pels grans  

- que hi hagin bancs amb respatller, còmodes. 

- no veuen bé de posar els passos elevats a carrers per minorar la velocitat, perquè es una 
molèstia pels conductors i provoquen sorolls de frenades i arrencades 

 

GRUP 2 

- posar un pipi - can, encara que no s’utilitzi, perquè no tinguin excusa per deixar els gossos fer 
pipí a qualsevol lloc. 

- tancar més la zona de jocs infantils respecte l’entrada franca a carrer 

- és imprescindible que hi hagin serveis w.c. perquè no hi ha locals en pb en tota la plaça (son 
habitatges) 

- els agradaria un quiosc 
 

GRUP 3 

- bancs a l’ombra i amb respatller 

 - posar en un àrea  tot un equipament de gimnàs per gent gran, amb màquines apropiades 
(veure parc a Móstoles) 

- pensar la possibilitat de tancar tota la zona infantil perquè no entrin gossos 

- unes noies pensen que la zona de petanca es massa gran 

- demanen  posar  una zona de jocs per nens de 6-8 a 12 anys prop de les pistes esportives 

- posar punt de llum a escenari 

- les grades de la pista en ombra, posar-hi coberta 

- posar aparcaments per a bicicletes 

- a la part central posar un quiosc i una zona wifi amb llocs d’estada. 

- quiosc de llaminadures,... que poden gestionar els joves, encara que no estigui sempre obert  



 

 

 

taula de treball 2: part inferior del parc 

GRUP 1 

- ATENCIÓ ALS TIPUS D’ARBRE, acord majoritari en combinar caducifolis amb persistents 
amb els matisos següents: 
 
- 1. Persistents: que la fulla no sigui massa menuda (alzina) perquè s’embussa tot 
 
- 2. Caducifolis: que no produeixin al·lèrgies 
 
- Que la PISTA ESPORTIVA GROSSA, que està plantejada per a poder acollir activitats amb 
escenari, gaudeixi de punt de subministrament elèctric per a llum i megafonia (2 proponents) 

 
- Que hi hagi espais de pipi - can: molts dels participants ho veuen una aposta a llarg termini 
pel canvi de costums, però creuen que l’existència de pipi - can és la coartada necessària per a 
poder exigir-se higiene els uns als altres. 

 

GRUP 2 

- Usar pous existents per a obtenir aigua de reg. Un és al costat del carrer Fitor, l’altre al costat 
del llimoner (4 proponents) 
 
- Que hi hagi fonts d’aigua potable. Veuen bé la disposició esbossada a l’ avant - projecte, que 
en fa una al sector de “pàrvuls” i una altra al sector esportiu de la part inferior de la plaça. (2 
proponents) 

 
- Que hi hagi wàters públics (cinc proponents) 
 

GRUP 3 

- El sentit actual del carrer Barcelona entre Carrilet i Mas Gras és una arbitrarietat que 
estronca la utilitat de l’eix Barcelona - Horta d’en Fina (2 proponents hi han insistit) 
 

- Que la integració de materials i de paisatge de la calçada Horta d’en Fina amb la resta de la 
Plaça no impedeixi qualsevol futur de la gestió viària d’aquest tram (por a perdre 
connectivitat àgil en sentit Est - Oest) (5 proponents)  

 
- La vorera Oest del carrer Campillos està defensada amb uns topalls de vorada que no són 

gaire bon sistema perquè es veuen poc. En aproximar-hi el cotxe, tothom se’n separa una 
mica massa, per por de topar-hi, i el resultat és un freqüent escanyament de la calçada quan 
hi ha de passar el camió  d’escombraries....Que per tant, per a defensar les voreres s’adopti 
un altre sistema. (1 proponent) 

 
- Preocupa la qüestió de l’aparcament -ara escampat arreu perquè la capacitat es reduirà 

dràsticament. En parlar del nou aparcament al costat 



 

 

 

taula 3: zones intersticials 

GRUP 1 

- Animals passeig? 

- Distància zona esportiva – infantil. 

- Zona floral – poc útil (zona jove) – esportiva. 

- Grades amb ombra. 

- Masia per fer el centre cívic. 

- Bitlles massa gros. 

- Zona wi-fi al centre del parc. 

- Positiu quiosc amb refrescos, llaminadures, gelats, …. 

- Falta zona pàrquing amb arbres? 

- Terra futbol i bàsquet asfaltat i pintades les línies. 

- Insistim que el parc s’ hauria d’ anomenar PARC DE LA SAULEDA. 

GRUP 2 

- Faltarà pàrquing. Al carrer de sobre del carrer Palamós està sempre ple de cotxes aparcats 
sobre la vorera. 
 

- El sentit dels carrers fa molt difícil arribar al carrer Palamós. El carrer León Felipe s’ acaba, 
podrien donar-li continuïtat. 

 
- El pàrquing que existeix ara al costat del centre cívic fer-lo més gran. 

- Hi haurà accés per cadira de rodes al parc? Que hi siguin, és important. 

- Que el manteniment del parc sigui el menor possible! Que sigui pràctic i barat. 

- Font per veure si, però per fer maco no. 

- Espais d’ ombra són importants. 

GRUP 3 

- Contenidors de selectiva per la zona. 
 

- Per entrar al centre des de La Sauleda, tot és de sortida. Mirar de descongestionar el sentit 
dels carrers. 

 
- El carrer del mig no es pot tancar del tot,  peatonal estaria bé. 

- Tanta flor la destrossaran i costarà diners. 

- A les zones intersticials que sigui zona fresca, amb vegetació i cuidada. 

- Que el carrer Fitor, en el tram que s’ajunta amb el carrer del Carrilet quedi recte, com era 
abans. 



 

 

 
- Plantes aromàtiques. 

- En el carrer Campillos més pàrquing. 

- Una zona pipi – can. 

- Estic molt d’ acord que el carrer del mig sigui de peatonal, i a les nits sigui pels cotxes. 
Durant el dia tancat i al vespre obert. 
 

- Em sembla molt correcte el projecte presentat, crec que hi ha de tot, zona verda, etc. 
 

 

taula de treball 4: carrer del mig i altres propostes 

CARRER DEL MIG 

- Per integrar el carrer del mig al parc i millorar la circulació de la zona es proposa invertir la 
direcció del carrer Barcelona en el tram que va des de l’Avda. Carrilet fins al C/ Mas Gras. 

- Amb l’anulació del carrer del mig, s’agreugen encara més les dificultats per accedir al carrer 
Palamós. Es podria anular el carrer del mig sempre hi quan es facilitessin millors 
condicions de vialitat per entrar al carrer Palamós. En aquest sentit es proposa: invertir 
carrer Fitor, invertir carrer de Rafael Casanovas i continuar per carrer d’Olot fins arribar al 
carrer Palamós. 

- Mantenir el carrer del mig absolutament integrat dins del parc per millorar la capacitat del 
parc. Anular el carrer no dificulta tant la mobilitat. 

- La proposta de l’arquitecte sembla correcte: que només hi hagi circulació durant les nits. 
Ara bé, això té algunes dificultats per controlar-ho. Es proposa un sistema de pilones 
automàtic, tot i que aquest sistema tampoc solucionaria el possible pas de ciclomotors en 
hores no permeses. 

- Es proposa que el carrer del mig continuï tenint circulació per tal de facilitar als veïns del 
carrer Palamós l’accés al seu barri. 

 

ALTRES PROPOSTES 

- La casa que hi ha en ruïnes davant del parc dona molt mala imatge al barri i més ara tenint 
en compte les intervencions de millora previstes. Quina intervenció hi té prevista 
l’Ajuntament? Es podria contemplar dins el projecte del Pla de Barris? 

- El carrer Pau Claris presenta molt mal estat, i més ara amb les obres noves d’habitatge 
que s’ha fet. Alhora quan plou es produeix una important acumulació d’aigua. 

- L’aparcament previst és altament insuficient. Amb la proposta d’intervenció que se’ns ha 
presentat s’anul·len molts dels aparcaments que hi ha actualment. Cal tenir en compte que 
la majoria dels habitatges no disposen d’aparcament propi.  

- El barri de la Sauleda i carrer Ample necessiten una altra entrada per accedir-hi. Amb 
aquestes propostes únicament s’hi podrà accedir a través del carrer Torres Jonama. 

- Ubicar un pipi - can en un lloc accessible 

- Es podria fer un acte públic d’inici de les obres del parc. I es proposa que podria ser com a 
acte simbòlic, enterrar un objecte personal que podrien portar diferents persones 



 

 

 

21:30h Tancament de la reunió de treball participativa 

 

En el conjunt de la reunió i van participar entre 50 i 60 persones. 


